
Вучић и Влада Србије дали одобрење за полагање заклетве српских судија и тужилаца за ступање у правосудни систем “Косова”
четвртак, 19 октобар 2017 21:07

Председник Србије Александар Вучић изјавио је да је дао одобрење за полагање
заклетве српских судија и тужилаца за ступање у правосудни систем Косова.

  

  

"Што се мене тиче, дао сам одобрење као председник, а Влада Србије је после данашње
седнице дала одобрење", изјавио је Вучић на аеродрому Батајница, где је присуствовао
последњим припремама за централну манифестацију обележавања Дана ослобођења
Београда у петак.

  

У укључењу у Вести РТС, одговарајући на питање о одлагању заклетве пред
председником Косова Хашимом Тачијем, Вучић је рекао "у праву су, ми смо цела два дана
закаснили, а данас је 1.643. дан како они нису применили први базични Бриселски
споразум".

  

Ниједно слово из Бриселског споразума нису применили, а оптужују Србију за нешто,
изјавио је Вучић.

  

Ми смо спремни, што обећамо и потпишемо, ми то и урадимо, нагласио је он.

  

"А и овима, који су гарант испуњавања обавеза, ни 1.643. дан им неће пасти на памет да
их опомене", додао је Вучић и нагласио да је важно да је Србија поуздан партнер.
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Поводом војне параде на аеродрому Батајница, Вучић је истакао да ће грађани моћи да
виде другачију слику српске војске, што, како је оценио, "говори о порасту нашег
стандарда и бризи да сачувамо војну неутралност".

  

Како је рекао, бескрајно је захвалан и посебно срећан.

  

"Најлепши авиони су овде и нови Мигови 29, први је наш, још некадашња два
хеликоптера...Видећете шест орлова, авионе Галеб Г4, оклопна возила Лазар и Милош и
хаубице Норе, после 25 година ловачке ракете", навео је Вучић и позвао све грађане из
околних места да дођу да виде све то што много година нису могли да виде.

  

Како је истакао, то је другачија слика снаге Србије и моћи Србије и он је бескрајно
поносан што је један мали шраф у томе.

  

"Нисам сигуран да су нам веровали шта ћемо све да имамо, били су скептични. Јачаћемо
армију, повећати плате и ојачаћемо војску", најавио је Вучић.

  

Данас је војска драматично снажнија него пре три, четири године. Мораћемо још да
јачамо и још много ћемо да јачамо, поручио је председник Србије, истакавши да је он
изабрани, а не постављени врховни командант.

  

(Фонет)
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